
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 21 listopada 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Szanowna Pani Minister! 

Pełniący obowiązki dyrektora generalnego Lasów Państwowych Józef Kubica podpisał zarządzenie 

dotyczące ogólnopolskiej kampanii. Ma ona obejmować postawienie 2 tysięcy billboardów w okolicach 

obiektów turystycznych i parkingów leśnych, a także siedzib nadleśnictw w całym kraju. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Ile dokładnie ma zostać postawionych billboardów? 

2. W jakich konkretnie lokalizacjach będą się one znajdowały? 

3. Jakie będą koszty przedsięwzięcia? 

4. Jaki jest cel postawienia billboardów? 

5. Skąd będą pochodziły środki na ten cel? 

6. Jakie treści będą umieszczane na tych billboardach? Czy będą tam również treści polityczne? 

7. Czy podmioty zewnętrzne będą mogły skorzystać z reklam na tych nośnikach? 

8. Kiedy planowane jest sfinalizowanie przedsięwzięcia? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


